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DSA技术在诊疗急性消化道出血中的应用 
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摘要 

目的 探讨DSA在诊断和治疗消化道出血中的价值。方法 对55例急性消化道出血患者行数字血管造影，30例行超选择性栓塞术，5

例行垂体后叶素灌注术。结果 37例有阳性表现，阳性率为56%，30例行超选择性栓塞止血成功率为80%。结论 数字减影血管造影

是诊断消化道出血的一种重要方法。部分患者，可达到诊断和治疗的双重目的。  
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Abstract： Objective To evaluate the diagnostic and therapeutic value of DSA in the gastrointestinal 

hemorrhage.Methods 55 cases of acute gastrointestinal hemorrhage with unknown cause underwent digital 

subtraction angiography.30 cases of them performed trascatheter artery embolization,and 5 cases performed 

pitosin intra artery infusion.Results 37cases were shown abnormal on DSA.The positive rate was 56%.25 of 30 

cases who underwent embolization stopped bleeding instantly.Conclusion DSA is an important method for th... 
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